
Burmistrz  Sławkowa
interweniuje w sprawie CPK
Trwają konsultacje związane z planami budowy linii kolejowych
do Centralnego Portu Komunikacyjnego. Do 10 marca mieszkańcy
mogą wyrazić swoją opinię w tej sprawie. Burmistrz Sławkowa
wystąpił również z oficjalnym pismem do prezesa spółki.

https://metropoliagzm.pl/2020/02/28/burmistrz-slawkowa-interweniuje-w-sprawie-cpk/
https://metropoliagzm.pl/2020/02/28/burmistrz-slawkowa-interweniuje-w-sprawie-cpk/





